
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 30-06-2020 10.54 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Verklaringen aan de pers over het hoofddoekengebruik door enerzijds de gedeputeerde bevoegd
voor onderwijs en anderzijds door de directies van de provinciale middelbare scholen aan de
Henleykaai 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Provinciaal onderwijs, diversiteit, hoofdoeken en communicatie naar de PersDe Gentenaar 30 juni
2020....Een gedeputeerde die het dragen van de hoofddoeken aan de Henleykaai problematisch
vindt.....en dat ook openlijk verklaart aan de pers. Concentratiescholen? Drie directeurs die de
hoofddoek, amper 70 op 1000 leerlingen, allerminst een probleem vinden, maar de diversiteit
koesteren, "omarmen" omdat het de moslimmeisjes meer zelfvertrouwen geeft – ze mogen zichzelf
zijn -, meer goesting geeft om te studeren, meer kansen biedt om iets van hun leven te maken. Daar
wordt ook nadrukkelijk gesteld dat er heel bewust omgegaan wordt met de zogezegde
problematiek van de hoofddoek, met het deelzijn van hun persoonlijkheid en dat er op school
verwondering heerst dat hetgeen zij aan diversiteit normaal vinden, door anderen blijkbaar
abnormaal en als problematisch wordt ervaren. 
  
Concrete vragen:
1. Is er een verschil in visie tussen het beleid en de scholen? Blijkbaar wel! Het is niet voor niets
dat de directeurs nu naar de pers stappen... 2. Kiest de deputatie wel bewust voor diversiteit? Of
weegt de persoonlijke en politieke visie van een bepaalde partij/fractie door in het provinciaal
onderwijsbeleid? 3. Hoe staat de deputatie tegenover "veelnationaliteitenscholen" of zgn.
concentratiescholen? Verrijking of verarming, uiteraard geen zwartwitverhaal? 4. Worden deze
scholen als problematisch ervaren of wordt een beleid gevoerd dat tot integratie en inclusie leidt?
Op welke wijze wordt daarmee omgegaan? Welke beleidsmaatregelen dragen bij tot integratie en
inclusie? 5. Er rinkelen nogal wat alarmbellen in het provinciale onderwijsveld de laatste tijd:
discussie over waarnemerschap in leidinggevende posities, anonieme brieven, bezorgde signalen
over hervorming CSW, nu dit. Wat is er gaande, deputatie? 
  


